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ZÁPIS č. 9/2024 

 z jednání valné hromady Dobrovolného svazku obcí Moravskobudějovický mikroregion  

dne 25. 9 2024, v sále Budivoj MKS Beseda, v Moravských Budějovicích 

 

 

Zahájení v 15:00 hod.  Ukončení v 21:00 hod.  

 

Návrh programu: 

 

1. Úvod, schválení programu jednání. 

2. Nový stavební zákon z pohledu stavebního úřadu, Ing. arch. Zdeněk Svoboda. 

3. Prezentace projektů výzvy 01 SZP MAS ROKYTNÁ, Martina Kršňáková 

4. Vyúčtování dotace Předcházení vzniku odpadů v Moravskobudějovickém mikroregionu, 

Ing. Bohumil Horník. 

5. Finanční příspěvek na sociální služby v roce 2025. 

6. Vyhodnocení 5. ročníku Festivalu ve znamení piva 6. 9. 2024. 

7. Rozpočtové úpravy č. 2/2024. 

8. Pravidla rozpočtového provizoria na rok 2025. 

9. Císařské posvícení 11. 10. 2024. 

10. Smlouva o výpůjčce kompostéru. 

11. Stanovení termínu jednání další valné hromady mikroregionu. 

12. Závěr 

 

Ad 1)  

Předsedkyně přivítala přítomné, konstatovala, že jednání valné hromady je usnášeníschopné 

s 19 přítomnými zástupci členských obcí z celkového počtu 24. Návrh programu a všechny 

podklady pro jednání obdrželi všichni zástupci členských obcí. Přítomné vyzvala k podávání 

dalších návrhů. Tajemník mikroregionu valné hromadě navrhl doplnit jednání o informaci o 

Smlouvě o výpůjčce kompostérů. Předsedkyně mikroregionu vyzvala k hlasování o navrženém 

programu jednání a jeho doplnění. 

 

Usnesení č. 81/25/09/2024 VH schvaluje program jednání dle návrhu. 

Hlasování: 19-0-0 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) 

Vedoucí odboru výstavby a územního plánování Městského úřadu Moravské Budějovice Ing. 

arch. Zdeněk Svoboda seznámil přítomné s některými ustanoveními nového stavebního zákona, 

zejména s „portálem stavebníka“, podle kterého budou obce i občané se stavebním úřadem 

komunikovat. 

 

Usnesení č. 82/25/09/2024 VH bere na vědomí informace Ing. arch. Zdeňka Svobody. 

Hlasování: 19-0-1 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 3) 

Usnesení č. 83/25/09/2024 VH bere na vědomí informace MAS Rokytná.  

Hlasování: 19-0-1 Usnesení bylo přijato. 
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Ad 4) 

Usnesení č. 84/25/09/2024 VH bere na vědomí informace o vyúčtování dotace.  

Hlasování: 19-0-1 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 5) 

Usnesení č. 85/25/09/2024 VH schvaluje navýšení finančního příspěvku na podporu 

sociálních služeb z rozpočtu svazku na rok 2025 z částky 120 

Kč/obyvatele svazku na částku 135 Kč/obyvatele svazku. Částka 

na provoz svazku ve výši 10 Kč/obyvatele svazku zůstává beze 

změny.  

Celkový členský příspěvek do rozpočtu svazku na rok 2025 tedy 

činí 145 Kč/obyvatele svazku.  

Celková alokace finančních prostředků na podporu sociálních 

služeb v roce 2025 bude projednána na dalším jednání valné 

hromady. 

Hlasování: 15-4-0 Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 6)  

Usnesení č. 86/25/09/2024 VH bere na vědomí vyhodnocení akce. 

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 7)  

Usnesení č. 87/25/09/2024 VH schvaluje rozpočtové úpravy č. 2/2024 bez výhrad. 

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 8)  

Usnesení č. 88/25/09/2024 VH schvaluje pravidla rozpočtového provizória na rok 2025, a to 

do výše čerpání rozpočtu prvního čtvrtletí roku 2024. 

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 9) 

Usnesení č. 89/25/09/2024 VH bere na vědomí informace tajemníka svazku o přípravách 

vernisáže a výstavy obcí mikroregionu u příležitosti císařského 

posvícení v Moravských Budějovicích. 

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 10)  

Kompostéry obdrželo město Moravské Budějovice za podpory dotace 2024 z projektu 

„Předcházení vzniku odpadů v Moravskobudějovickém mikroregionu“. Kompostéry jsou 

určeny občanům města Moravské Budějovice na základě smlouvy o výpůjčce. Udržitelnost 

projektu je 5 let. 

 

Usnesení č. 90/25/09/2024 VH schvaluje výpůjčku kompostérů občanům města Moravské 

Budějovice a návrh smlouvy o výpůjčce. Podpisem smlouvy 

pověřuje pana Františka Kuchtu, ředitele společnosti TSMB 

Moravské Budějovice. 

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 
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Ad 11)  

Předpokládá se, že další jednání VH se bude konat společně s Jemnickým mikroregionem 

v Penzionu Rumburak. O celé věci se dále jedná. 

 

Usnesení č. 91/25/09/2024 VH odkládá projednání tohoto bodu na další jednání svazku.  

Hlasování: 19-0-0  Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 12)  

Předsedkyně svazku poděkovala přítomným za účast a jednání valné hromady ukončila. 

 

V Moravských Budějovicích 25. 9. 2024 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Jaroslav Kunst  Bc. Jana Kiesewetterová 

tajemník svazku   předsedkyně svazku   razítko svazku 


